
 

 

 

Folketingets Finansudvalg har den 19. december 2019 stillet følgende spørgsmål nr. 

19 (aktstykke 70) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Troels Lund Poulsen (V). 

 

Spørgsmål nr. 19:  

”Vil ministeren redegøre for den forventede stigning i antallet af klagesager de kom-

mende fem år? ” 

 

Svar: 

I handlingsplanen for Styrelsen for Patientklager er det forudsat, at antallet af klage-

sager stabiliserer sig på 8.194 sager årligt fra 2019 og frem. 

 

En stigning ud over dette niveau, kan udfordre målsætningerne vedr. sagsbehand-

lingstider og tidshorisonten for afvikling af ophobede sager, jf. også fremsendte hand-

lingsplan (vedlagt FIU aktstykke 70 – spm. 4). 
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